
  
HENGELSPORTVERENIGING “HILVERSUM” 

 

  
Verslag algemene ledenvergadering. 

 
Agenda voor de algemene ledenvergadering 2023 van de HSV “Hilversum” op 

Maandag 24 april 2023 in één van de zalen van de Bethlehemkerk, 

Loosdrechtseweg 263 te Hilversum. (Nabij rotonde Diependaalselaan en Loosdrechtseweg). 

 

Aanvang 19.30 uur. 

 

01. Opening. 

02. Mededelingen. 

03. Ingekomen stukken. 

• Statutenwijziging, ingebracht door het bestuur, document bijgesloten ter behandeling bij punt 09. 

04. Vaststellen verslag algemene ledenvergadering 2022. (Op aanvraag bij de secretaris, ter vergadering 

verkrijgbaar of te downloaden van de website: www.hsvhilversum.nl). 

05.Jaaroverzicht secretaris (te downloaden van de website: www.hsvhilversum.nl). 

06. Jaaroverzicht penningmeester (ter vergadering). 

07. Verslag kascommissie en décharge financieel beleid 2022.  

08. Vaststellen contributie en entreegeld 2024 (toelichting ter vergadering). 

• Voorstel, het bestuur wil ter vergadering toestemming krijgen om de contributie met € 5,00 te 

verhogen.  

• Achtergrond:  

o Afdracht aan de federatie MidWest wordt verhoogd tot max. € 3,00 

o Het resterende geld wordt gebruikt om de kosten stijgen en inflatie af te dekken 

09. Voornemens tot wijziging van de statuten d.d. 26 april 1979  

10.Vaststelling aangepaste begroting 2023. 

 Vaststelling voorlopige begroting 2024. 

11. Beleid bestuur. 

12. Bestuursverkiezing: 

Aftredend zijn de heren: W. van de Straten (voorzitter) en E. Verloop (Roofviscommissie), 

E. Verloop heeft zich herkiesbaar gesteld en W. van de Straten zal aftreden.  

Uw bestuur stelt de vergadering voor het genoemde bestuurslid E. Verloop te herbenoemen. 

Als voorzitter wordt voorgedragen J. Kraypoel. 

Eventuele voordrachten voor (tegen) kandidaten moeten uiterlijk 1 april 2023 bij de secretaris zijn 

ingediend. De voordracht moet vergezeld zijn van een bereidverklaring van de kandidaat en ook 

voldoen aan het gestelde in art. 6. Lid 1 van het huishoudelijk reglement. 

 

13. Benoeming kascommissie en reserve lid kascommissie. 

14. Uitreiking trofeeën Kampioenen Viswedstrijden 2022. 

15. Rondvraag.  

16. Sluiting 
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1. Opening 

De voorzitter opent vergadering met een minuut stilte voor de in het afgelopen verenigingsjaar 

overleden leden en met speciale aandacht voor ons medebestuurslid John van Rijn die ruim 33 jaar 

deel uitmaakte van ons bestuur. 

Er zijn 20 leden en 6 bestuursleden aanwezig. 

Bestuursleden Stephanie Klein en Erik Verloop zijn afwezig.  

 

2. Mededelingen 

Voorzitter deelt mede dat er geen mededelingen zijn. 

 

3. Ingekomen stukken 

 Er zijn geen ingekomen stukken. 

        Nieuwe statuten zijn ontvangen van de notaris en dit komt aan de orde bij punt 9.  

 

4. Verslag vorige vergadering 

De notulen van de ALV van 2022 worden door de vergadering goedgekeurd.  

Er zijn geen vragen of opmerkingen. 

 

5. Jaaroverzicht secretaris 

De secretaris citeert het jaaroverzicht 2022. Er zijn geen op- of aanmerkingen. 

 

6. Jaaroverzicht penningmeester 

Onze voorzitter geeft bij afwezigheid van de penningmeester uitleg van de cijfers over de 

begrotingen en resultatenrekening.  

Uit de vergadering komen geen op- of aanmerkingen. De stukken worden ongewijzigd vastgesteld, 

de resultaten worden overeenkomstig het voorstel van het bestuur toegevoegd aan de reserves. 

 

7. Verslag kascontrolecommissie 

De voorzitter leest het verslag van de kascontrolecommissie (De heer A. Zonnenberg en mevrouw  

K. van den Akker) voor. De boekhoudkundige bescheiden zijn door de kascontrolecommissie in orde 

bevonden. Het bestuur wordt door de vergadering gedéchargeerd voor het gevoerde financiële 

beleid. 

 

8. Vaststellen contributie en entreegeld 2024 (toelichting ter vergadering). 

Voorstel, het bestuur wil ter vergadering toestemming krijgen om de contributie met € 5,00 te 

verhogen.  

Achtergrond:  

Afdracht aan de federatie MidWest wordt verhoogd tot max. € 3,00 het resterende geld wordt 

gebruikt om de kosten stijgen en inflatie af te dekken.  

De vergadering stemt voltallig in met de voorgenomen verhoging.  

 

9. Voornemens tot wijziging van de statuten d.d. 26 april 1979. 

Het is 50 jaar geleden dat deze statuten zijn gemaakt en verheugd dat we de nieuwe statuten ter 

goedkeuring kunnen bespreken want stemming is niet mogelijk omdat 2/3 deel van 50% van het 

leden aantal deze moeten goedkeuren. In deze vergadering kan het dus niet ter stemming worden 

voorgelegd. Hiervoor zal er na 30 dagen of maximaal 60 dagen een tweede algemene 

ledenvergadering nodig zijn om dit opnieuw ter goedkeuring voor te leggen aangeboden. Dit zal 

plaatsvinden vooraf aan de bestuursvergadering op maandag 12 juni 2023 om 19:00 uur in de zaal 

van de Bethlehemkerk.   
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U bent allen hierbij uitgenodigd om deze speciale vergadering bij te wonen.  

 

10. Vaststelling aangepaste begroting 2023. 

Vaststelling voorlopige begroting 2024. 

 De voorzitter geeft toelichting voor 2023 en 2024. Voor 2023 en 2024 zijn er geen  

        op- of aanmerkingen. 

 

11. Beleid bestuur 

De voorzitter geeft aan dat het beleid zoals het door het bestuur gevoerd de goedkeuring heeft van de 

leden. Zijn er zaken die jullie missen of zijn er dingen die beter kunnen? 

 

Een opmerking vanuit de vergadering dat er weinig controle langs de waterkant is. Het bestuur geeft 

aan dat we maar 1 verenigingscontroleur hebben. Onze verenigingscontroleur Andre Zonneberg 

geeft aan dat hij het hele gebied moet onderhouden qua controles. Er kan bij calamiteiten wel een 

beroep gedaan op Boa’s in de regio of via sportvisserij MidWest Nederland maar dan gaat het om 

een georganiseerde geplande gezamenlijke controle. Bij vermoeden van mistanden kun je altijd 

contact opnemen met onze verenigingscontroleur.  

 

Het loodvrijvissen al een onderwerp dat sinds 1,5 jaar op de agenda’s van beleidsbepalers gemeente, 

provincie en waterstaat. Het initiatief wordt gesteund door de vereniging, maar zal wel gefaseerd in 

gevoerd moeten worden.  

Er is nu een initiatief “Visparel” vanuit sportvisserij MidWest Nederland. Je kan hiervoor een water 

aanwijzen en dan wordt dit water bekeken wat er nodig is om dit een “Visparel” te maken. Wij 

hebben hiervoor de Kerkelanden vijver aangewezen. De waterkwaliteit is al onderzocht en is 

uitstekend. Ook is er recent nog karper in uitgezet. Aanvullend wordt er gekeken naar zichtbare 

schuilplaatsen (Takken bossen) voor kleine vis tegen Aalscholvers. Mogelijk beluchting door een 

fontein en wat er verder nog nodig is. Er wordt aangegeven vanuit de vergadering dat een oever deel 

verzakt en hier zal naar gekeken worden. 

  

Dit water zal dan als loodvrij vissen bestempeld worden. Denk hierbij aan bordjes plaatsen, 

verstrekken van lood vervangend materiaal, promotie etc. Projecten Visparel en Loodvrij vissen 

zullen worden begeleid door Sportvisserij MidWest, loodvrij vissen wordt gesubsidieerd door de 

Provincie Noord-Holland en zal in samenwerking met de vereniging en de gemeente Hilversum 

gerealiseerd moeten worden. 

 

     De voorzitter meldt ook dat dit jaar de vereniging 110 jaar bestaat en dat er een Jubileumprogramma 

     is samengesteld. Aalt van den Hazel geeft aan dat er een jubileumwedstrijd wordt gehouden aan het 

     Hilversumskanaal met een foodtruck als afsluiting. 

 

     Er zal een vis familiedag georganiseerd worden op het complex van de Berenkuil 

     te Putten. Dit zal een vis-familiedag worden waarbij alle disciplines van het de jaarlijkse  

     visactiviteiten samen komen. Wedstrijdvissers, vliegvissers en forelvissers, maar ook familie is die 

     dag van harte welkom.   

 

Er is in juli nog een informele bijeenkomst georganiseerd voor genodigden uit de sportvisserij, 

natuurmonumenten, provincie en gemeentes. Dit is om deze contacten te onderhouden om onze 

vissport onder aandacht te brengen en gezamenlijk op te trekken in projecten mede om te voorkomen 

dat het tegen ons keert zoals in andere gemeentes.  

 

12. Bestuursverkiezing: 

Alle in de agenda genoemde bestuursleden worden herkozen en Jack Kraypoel neemt het 

voorzitterschap in de vergadering over van de huidige voorzitter Wijnand der Straten. 

Hans de Knecht bedankt Wijnand voor het interim voorzitterschap.  
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Jack Kraypoel doet Wijnand nogmaals prijzen voor zijn inzet en inbreng voor de vereniging. Ook 

dankt hij hem voor zijn aanbod om als vraagbaak en informatiepunt beschikbaar te blijven. 

 

13. Benoeming reserve lid kascontrolecommissie 

De heer A. Zonnenberg en mevrouw K. van den Akker nemen zitting in de kascontrolecommissie en  

Dhr. H. van Dorst is reserve kascommissielid. 

 

14. Uitreiking trofeeën Kampioenen 2022 

  Generaal Kampioen: De heer Bart van Dijk 

  Beste koppel: Gerrit Schopping en Theo van Deventer Jr. 

  De zomeravondcompetitie is gewonnen door de heer Bart van Dijk 

 

15. Rondvraag 

Ronald: Veel activiteiten worden door bestuur georganiseerd maar prijst Gerrit Schopping voor de 

organisatie van de vislessen 22 t/m 31 mei is het een druk programma en heeft behoefte aan extra 

vrijwilligers. Gerrit geeft een toelichting hoe het programma verloopt bij een vis les. Dus als er leden 

zijn die drie uurtjes kunnen assisteren op 1 van deze dagen dan zou dat zeer welkom zijn. 

 

Andre Zonneberg: Verzoek vanuit de vissers om een karper wedstrijd te organiseren.  

Reactie: Dit zou goed kunnen, maar peil eerst via de nieuwsbrief hoeveel karpersvissers er zijn 

binnen de vereniging die dit zouden willen en als er genoeg animo is er mogelijk ook leden 

zijn die deze commissie willen opzetten. Ook is hier dan budget voor om o.a. wedstrijden te 

organiseren. 

Ben Pel: Wanneer wordt het invalide toilet teruggeplaatst.  

Reactie: Deze wordt binnen kort weer geplaats. 

Ben Pel: Of de filmavond weer in Hilversum gehouden kan worden.  

Reactie: De locatie is nu nog in optie Blaricum, maar er wordt nog gekeken naar  

een locatie in Hilversum. 

 

Theo van Deventer Jr. Het kontakt is gestopt en er is nu een nieuwsbrief voor in de plaats.  

Wat gaat er met de website gebeuren? Gaat deze aangepast en beter bijgehouden worden? 

Reactie: De oude website blijft gestaan, maar er wordt initiatief genomen om een nieuwe website te 

 bouwen en zullen ook een oproep of iemand uit de vereniging de kennis en ambitie heeft om dit te 

 gaan beheren. Mocht dit niet zo zijn dan zullen we mogelijk een externe partij inschakelen. 

Theo van Deventer Jr. Onze wedstrijden worden steeds vaker bezocht en we zitten soms erg  

kort op elkaar. De optie wordt geopperd om dan in verschillende vakken te vissen 

 om in twee of drie vakken te vissen.   

Reactie: De wedstrijdcommissie houdt nu al een maximaal aantal deelnemers aan voor bepaalde 

wedstrijdwateren en vol is vol.  

De wedstrijdcommissie is bereid het in vakken vissen in overweging te nemen. 

Ejo Manie: Of de wedstrijden er via tikkie betaald kan worden i.p.v. contant.  

Reactie: Hans geeft aan dat dit voor diegene die dit willen mogelijk is maar contant kan ook. 

 

16. Sluiting 

 De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun constructieve houding en sluit de vergadering.   


